



Inter-Parliamentary Union
For democracy. For everyone.

الجمعية العامة الـ144 للاتحاد البرلماني الدولي

نوسا دوا، إندونيسيا

20-24 آذار/ مارس 2022



الرقم 1

الجريدة اليومية

الأحد، 20 آذار/ مارس 2022

| المكان | الاجتماع | التوقيت |
|---|---|---------------|
| قاعة ميدان (Medan) الطابق الأول | مكتب النساء البرلمانيات (جلسة مغلقة) | 10.00 – 09.00 |
| قاعة نوسانتارا 1 (Nusantara 1) الطابق الأول | اجتماع المستشارين وسكرتارية الوفود | 11.00 – 10.00 |
| قاعة نوسانتارا 2 و 3 (Nusantara 2 & 3) الطابق الأول | منتدى النساء البرلمانيات | 13.00 – 10.30 |
| قاعة ميدان (Medan) الطابق الأول | المجموعة الفرعية لمنتدى النساء البرلمانيات (جلسة مغلقة) | 13.00 – 11.30 |
| قاعة فرانجيبان (Frangipane) الطابق الأرضي | اجتماع مشترك بين رؤساء المجموعات الجيوسياسية ورؤساء اللجان الدائمة (جلسة مغلقة) | 13.00 – 11.30 |
| قاعة نوسانتارا 2 و 3 (Nusantara 2 & 3) الطابق الأول | منتدى النساء البرلمانيات | 17.30 – 14.30 |
| قاعة ميدان (Medan) الطابق الأول | لجنة شؤون الشرق الأوسط (جلسة مغلقة) | 17.30 – 14.30 |



| | | |
|---|--|---------------|
| قاعة مانادو (Manado) الطابق الأول | الفريق الاستشاري المعني بالصحة (بالإنجليزية فقط) (جلسة مغلقة) | 17.30 – 14.30 |
| قاعة فرانجيبان (Frangipane) الطابق الأرضي | لجنة حقوق الإنسان للبرلمانيين (جلسة مغلقة) | 18.00 – 14.30 |
| قاعة منغوبورا (Mangupura) الطابق الأرضي | حفل الافتتاح تفتح الأبواب عند الساعة 17:30. ينبغي أن يجلس جميع المندوبين في موعد أقصاه الساعة 18:30. نظرا لمحدودية الطاقة الاستيعابية للقاعة، يمكن للموظفين والأشخاص المرافقين متابعة المداولات من قاعة نوسانتارا 1 (بالفرنسية)، ونوسانتارا 2 و3 (بالإنجليزية) (القاعات الجانبية في الطابق الأول من مركز بالي الدولي للمؤتمرات (BICC)) معالي السادة رؤساء البرلمانات وأعضاء اللجنة التنفيذية للاتحاد البرلماني الدولي مدعوون للتجمع عند الساعة 18:00 في القاعة الكبرى (الطابق الأرضي) لتبادل الآراء لفترة قصيرة وفرصة لالتقاط الصور مع رئيس الدولة- من دون أشخاص مرافقين. سيتم توفير مقاعد لكبار الشخصيات في مقدمة قاعة الافتتاح. مداخلات من قبل: • معالي السيد جوكو ويدودو، رئيس إندونيسيا • السيدة يوان مهاراني، رئيسة مجلس النواب الإندونيسي • السيد دوارتي باتشيكو، رئيس الاتحاد البرلماني الدولي | 20:30 – 19:30 |



20:30

استقبال رسمي لرؤساء الوفود
(رئيس الوفد + شخص واحد مرافق
أعضاء اللجنة التنفيذية والضيوف الخاصون)
صالة جراند جاميلان
صالة الرقص
فندق سوفيتيل
سيتم توفير وسائل النقل من مركز بالي الدولي للمؤتمرات نوسا دوا
(BICC)



الفعاليات الأخرى

فعالية جانبية تنظمها مجموعة 12+ حول:

الوضع في أوكرانيا

13.00 – 14.30 - قاعة نوسانتارا 1 (Nusantara 1)، مركز بالي الدولي للمؤتمرات (BICC)

معلومات عامة

تتوفر اختبارات مستضد كوفيد-19 في الخيمة الطبية يومياً

(خارج المدخل الرئيسي لمركز بالي الدولي للمؤتمرات (BICC))

18 - 23 آذار/ مارس 2022

من الساعة 07:00 حتى الساعة 18:00

ويتوفر اختبار تفاعل البوليميراز المتسلسل (بي سي آر) الخاص بكوفيد-19 لأغراض السفر في 23

آذار/ مارس 2022 (للمندوبين الذين يسافرون جواً يومي 24 و 25 آذار/ مارس 2022)

يتم توفير اختبار تفاعل البوليميراز المتسلسل (بي سي آر) المذكور مجاناً

جائزة كريمر- باسي الجديدة

يطلب الاتحاد البرلماني الدولي أن ينظر الأعضاء في البرلماني الذي قدم مساهمة بارزة في الدفاع عن أهداف

الاتحاد البرلماني الدولي وتعزيزها. باب الترشيحات لجائزة كريمر- باسي للاتحاد البرلماني الدولي مفتوح الآن!

وستمنح الجائزة، التي سُميت على اسمي مؤسسي الاتحاد البرلماني الدولي، فريدريك باسي وويليام راندال

كريمر، سنوياً إلى عضو برلماني أو أعضاء برلمانيين، وسيتم الإعلان عنها في 30 حزيران/ يونيو، في موعد

اليوم الدولي للعمل البرلماني.

يجب تقديم الترشيحات من قبل كل مجموعة جيوسياسية بحلول 30 نيسان/ أبريل 2022.

استمارة الترشيح متوفرة الآن على الموقع الإلكتروني ipu.org/prize



الصحافة والاتصالات

يقع جناح الاتصالات في ردهة مركز بالي الدولي للمؤتمرات (BICC) يرجى المرور للاطلاع على أحدث منشورات الاتحاد البرلماني الدولي، أو الاشتراك في نشرتنا الإخبارية أو طرح أية أسئلة حول المنصات الرقمية للاتحاد البرلماني الدولي.

وستعمل دائرة الصحافة (قاعة المؤتمرات الصحافية في بوغانفيل Bougainville) طوال فترة انعقاد الجمعية العامة للرد على استفسارات وسائل الإعلام والمساعدة في تيسير المقابلات الصحافية. يرجى التواصل مع press@ipu.org إذا كان لديكم أي طلب للاعتماد أو أية تساؤلات. يقع المركز الصحافي (قاعة أوركيد Orchid) في الطابق الأول وهو مجهز بحواسيب وإنترنت وشاشات لمتابعة أعمال الجمعية العامة.

ويرجى الانضمام إلى المحادثات عبر وسائل التواصل الاجتماعي، من خلال استخدام هاشتاغ #IPU144

twitter.com/ipuparliament

facebook.com/InterParliamentaryUnion

instagram.com/ipu.parliament_official youtube.com/user/iparliamentaryunion

linkedin.com/company/inter-parliamentary-union

سيتم نشر صور من الجمعية العامة الـ 144 للاتحاد البرلماني الدولي على فليكر Flickr ipu.org/144pics

شبكة واي-فاي Wi-Fi:

تتوفر شبكة واي-فاي Wi-Fi مجانية للمندوبين في مركز بالي الدولي للمؤتمرات (BICC)

هوية المستخدم: IPU 144

كلمة المرور: nusa.dua





Inter-Parliamentary Union
For democracy. For everyone.

144th IPU Assembly

Nusa Dua, Indonesia
20-24 March 2022



No. 1

JOURNAL Sunday, 20 March 2022

| Time | Meeting | Place |
|---------------|--|--|
| 09.00 – 10.00 | Bureau of Women Parliamentarians <i>(closed)</i> | Medan First Floor |
| 10.00 – 11.00 | Meeting of Advisers and Secretaries to delegations | Nusantara 1 first floor |
| 10.30 – 13.00 | Forum of Women Parliamentarians | Nusantara 2 & 3 First Floor |
| 11.30 – 13.00 | Break out Group of the Forum of Women Parliamentarians <i>(closed)</i> | Medan First Floor |
| 11.30 – 13.00 | Joint Meeting with the Chairpersons of the Geopolitical Groups and the Presidents of the Standing Committees <i>(closed)</i> | Frangipane Ground floor |
| 14.30 – 17.30 | Forum of Women Parliamentarians | Nusantara 2 & 3 First Floor |
| 14.30 – 17.30 | Committee on Middle East Questions <i>(closed)</i> | Medan First Floor |
| 14.30 – 17.30 | Advisory Group on Health (ENGLISH ONLY) <i>(closed)</i> | Manado First Floor |
| 14.30 – 18.00 | Committee on the Human Rights of Parliamentarians <i>(closed)</i> | Frangipane Ground floor |
| 19:30 – 20:30 | Inaugural Ceremony <i>Doors open at 17.30. All delegates should be seated by 18:30 at the latest. Due to limited capacity of the Hall, staff and accompanying persons may follow the proceedings from Nusantara 1 (French), and Nusantara 2 & 3 (English) (spill-over rooms on the first floor of BICC)</i> <i>Speakers of Parliament and members of the IPU Executive Committee are invited to assemble at 18:00 in the Auditorium (ground floor) for a short exchange and photo opportunity with the Head of State - no accompanying persons. VIP seating will be provided at the front of the Hall for the inaugural.</i> | Mangupura Ground floor |
| | Interventions by: <ul style="list-style-type: none">◆ H.E. the President of Indonesia, Mr. Joko Widodo◆ Ms. Puan Mahrani, Speaker of the House of Representatives of Indonesia◆ M. Duarte Pacheco, President of the IPU | |
| 20:30 | Official Reception for Heads of Delegation (Head of Delegation + 1 accompanying person Members of the Executive Committee & special guests) <i>Transportation to be provided from BICC</i> | Grand Gamelan Ballroom Sofitel Hotel Nusa Dua |

OTHER EVENTS

Side event organized by the 12 Plus Group on:

The Situation in Ukraine

13.00 – 14-30 – Nusantara 1 (BICC)

GENERAL INFORMATION

**COVID-19 ANTIGEN TESTS ARE AVAILABLE AT THE MEDICAL TENT EVERYDAY
(outside BICC's main entrance)**

**18 - 23 MARCH 2022
FROM 7 AM - 6 PM**

**COVID-19 PCR TEST FOR TRAVELING PURPOSES IS AVAILABLE ON 23 MARCH 2022
(FOR DELEGATES FLYING OUT ON 24-25 MARCH 2022)
THIS PCR TEST IS PROVIDED FREE OF CHARGE**

THE NEW CREMER-PASSY AWARD

The IPU is asking members to consider which parliamentarian has made an outstanding contribution to the defence and promotion of the objectives of the IPU. Submissions for the IPU Cremer-Passy prize are now OPEN!

The prize, named after the two IPU founders, Frédéric Passy and William Randal Cremer, will be awarded annually to an MP or MPs, and will be announced on 30 June, in time for the International Day of Parliamentarianism.

Nominations are to be submitted through each Geopolitical Group by **30 April 2022**.

Submission form now available at ipu.org/prize

PRESS AND COMMUNICATIONS

The **Communications Stand** is in the BICC Lobby. Please pass by to see the latest IPU publications, to sign up to our newsletter or to ask any questions about IPU digital platforms.

A **press service** (Bougainville Press Conference Room) will operate throughout the Assembly to answer media enquiries and help facilitate press interviews. Please contact press@ipu.org if you have any request for accreditation or questions. The **Press Centre** (Orchid Room) is located on the first floor and is equipped with computers, the Internet and monitors to follow the Assembly proceedings.

On social media, please join the conversation using #IPU144

twitter.com/ipuparliament

facebook.com/InterParliamentaryUnion

instagram.com/ipu.parliament_official

youtube.com/user/iparliamentaryunion

linkedin.com/company/inter-parliamentary-union

Photos from the 144th Assembly of the IPU will be posted on Flickr ipu.org/144pics

WIFI NETWORK:

There is a free WIFI network available in the BICC for delegates.

**USER ID: IPU 144
PASSWORD: nusa.dua**